
 

 

 

Senyor alcalde, 

Com bé deveu conéixer, la plataforma "Salvem el Tren" de l'Alcoià-El Comtat du temps 

reclamant un increment de les freqüències de la línia ferroviària Alcoi-Xàtiva-València. 

Aquestes freqüències, que abans de la pandèmia de la covid-19 ja eren insuficients, van 

ser reduïdes a partir del confinament sense que a hores d'ara s'hagen recuperat els 

serveis anteriors, la qual cosa no té cap justificació i, a més, contrasta en gran manera 

amb la recuperació de les freqüències en altres línies. 

El fet és que amb la gratuïtat i rebaixa dels preus s’ha incrementat notablement el 

nombre de persones que utilitzen la línia Alcoi-Xàtiva-València, però RENFE no ha 

incrementat al mateix temps els serveis. La situació ha arribat a ser insostenible en les 

jornades en què hi ha una major mobilitat d'estudiants entre Alcoi i València, en 

ambdues direccions. El resultat són uns vagons que van plens de gom a gom, amb 

moltes persones que no poden ni seure durant un trajecte que arriba a durar més de dos 

hores. 

La insuficiència de les freqüències és un fet constatat pel mateix Ajuntament d'Alcoi, 

que va incorporar la petició de l'augment de les freqüències en la Declaració 

Institucional aprovada en el Ple de 2 de juliol de 2021. 

La promoció del transport públic col·lectiu, i en especial del ferrocarril, ha de ser un 

objectiu per a l'Ajuntament d'Alcoi i, en aquest sentit, considerem que el fort increment 

de la mobilitat amb motiu de les festes locals de Sant Jordi justifica sobradament que es 

treballe per potenciar l'ús del tren durant eixes dates, almenys des del divendres 21 fins 

el matí del dimarts 25 d'abril. 

En concret, pel que fa al dia de les Entrades, que cau dissabte, les freqüències actuals  

—només dos trens en cada direcció, amb l'eixida de l'últim tren cap a València a les 

15.18 h i en direcció cap a Alcoi a les 17.03 h—  són un impediment clar per a utilitzar 

el tren per a desplaçar-se d'anada i tornada durant el mateix dia. 

La programació de trens especials per part de RENFE per a reforçar el servei ferroviari 

en festivitats diverses de moltes ciutats (carnestoltes, festes patronals, romeries, etc.) és 

bastant habitual, no tan sols per motius de sostenibilitat ambiental, sinó també per 

seguretat.  

En conseqüència, us demanem que l'Ajuntament d'Alcoi faça totes gestions necessàries 

per a aconseguir un increment substancial de les freqüències de la línia Alcoi-Xàtiva-

València durant les festes de Sant Jordi, i amb la suficient amplitud horària, de manera 

que siga possible desplaçar-se amb tren cap a Alcoi i des d'Alcoi per a gaudir de les 



nostres festes, en especial durant el dissabte 22 i els dies d'inici i finalització del pont 

(divendres 21 i nit del dilluns 24/matí del dimarts 25), sense haver de recórrer a l'ús de 

vehicles particulars. 

Així mateix, us sol·licitem que, a més d'aconseguir el reforçament del servei, enceteu 

una campanya per a animar a visitar Alcoi durant les festes fent ús del tren. 

Per finalitzar, us agrairem que ens informeu de les gestions que dugueu a terme en 

relació amb la nostra petició i dels resultats que n'obtingueu. 

Salutacions, 

Plataforma "Salvem el Tren de l'Alcoià-Comtat" 

 

Twitter: https://twitter.com/salvemeltren
Wordpress: https://salvemeltren.wordpress.com

Facebook: https://www.facebook.com/salvemeltren 

Instagram: https://www.instagram.com/salvemeltren

YouTube: https://www.youtube.com/@salvemeltren
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